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Dz.18.0021.11.2019 
Podsumowanie: 

 

XI sesja VIII kadencji  

w dniu 17 czerwca 2019 r. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 126 (projekt uchwały zarządu) w sprawie przystąpienia do „Grantów 

Dzielnicowych” w ramach Programu „Bezpieczny Kraków”.  

Druk nr 127 (projekt uchwały zarządu) w sprawie podjęcia działań ochrony Przeciw 

powodziowej dla obszaru ul. Na Niwach oraz ul. Jeżynowa.  

Druk nr 128 (projekt Grupy Radnych) w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2020 zadania realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta.   

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podjęte uchwały:  
 

XI/124/2019 w sprawie przystąpienia do „Grantów Dzielnicowych” w ramach 

Programu „Bezpieczny Kraków” 

XI/125/2019 w sprawie podjęcia działań ochrony przeciw powodziowej dla obszaru 

ul. Na Niwach oraz ul. Jeżynowa   

XI/126/2019 w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2020 

zadania realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta  
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Dz-18.0021.11.2019 

 

PROTOKÓŁ 

XI  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XI sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 17 czerwca 2019 r. w siedzibie 

Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1 

2) Autopoprawka zarządu do druku nr 126 – zał. nr 2 

3) Oryginały uchwał - zał. nr 3. 

_________________________________ 

 

XI sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie przywitał obecnych 

na sali i stwierdził quorum.  

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk nr 126 (projekt uchwały zarządu) w sprawie przystąpienia do „Grantów 

Dzielnicowych” w ramach Programu „Bezpieczny Kraków”.  

4. Oświadczenia i komunikaty. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał: 

 

Druk nr 128 (projekt uchwały Grupy Radnych) w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2020 zadania realizowanego na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta.   

Wszyscy Radni otrzymali kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 127 (projekt uchwały zarządu) w sprawie podjęcia ochrony przeciw powodziowej 

dla obszaru ul. Na Niwach oraz ul. Jeżynowa.  
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Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -        0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami jw. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad stanowi porządek obrad XI sesji. 

 

Przewodniczący udzielił głosu przedstawicielce rodziców starających się o lokal na os. 

Szkolnym z przeznaczeniem na Przedszkole dla dzieci autystycznych. 

Radna Beata Poszwa poinformowała, że w dniu 18 czerwca odbędzie wizja lokalowa.    

 

3. Przyjęcie protokołu z IX i X sesji. 
 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z IX i X sesji 

Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z IX i X sesji został przyjęty. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk nr 126 – projekt zarządu – referent Beata Poszwa.  

- w sprawie przystąpienia do „Grantów Dzielnicowych” w ramach Programy „Bezpieczny 

Kraków” z autopoprawką (zał. nr 2),    

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –      17 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -        0 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XI/124/2019. 
 

Druk nr 127 – projekt zarządu – referent Agnieszka Żołądź. 

- w sprawie podjęcia działań ochrony przeciwpowodziowej dla obszaru ul. Na Niwach oraz 

ul. Jeżynowa.   

Wyniki głosowania: 
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Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –      18 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymało się      -        0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XI/125/2019. 

 
Druk nr 128 – projekt zarządu – referent Krystyna Frankiewicz. 

 

- w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2020 zadania realizowanego 

na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta.   

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Jan Pyż. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –      19 radnych 

Przeciw         -        0  

Wstrzymał się        -        1 radny 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała Nr XI/126/2019. 

 
5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz poinformowała o problemie nielegalnego składowania 

odpadów przy garażach na os. Centrum B oraz niebezpieczeństwie jakie stwarza (zagrożenie 

pożarowe).  

W dyskusji głos zabrali radni Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, 

Beata Poszwa, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław 

Moryc, Józef Szuba, Agnieszka Żołądź. 

 

  Radna Krystyna Frankiewicz zwróciła uwagę na zniszczoną nawierzchnię chodników 

przy arkadach budynków na os. Centrum B i C na al. Róż, al. Przyjaźni oraz al. Róż. 

Przewodniczący wyjaśnił, że zadania te były omawiane na Zespole Zadaniowym. 

 

Radna Agnieszka żołądź poinformowała o konieczności przeprowadzenia konsultacji 

społecznych w przypadku montażu progów zwalniających. 

 

Radny Jan Pyż zgłosił problem zagrożenia zdrowia mieszkańców przez plagę 

komarów. 

W dyskusji głos zabrali radni: Stanisław Moryc, Sebastian Piekarek, Marcin Pawlik, 

Stanisław Rachwał, Józef Szuba, Marcin Pawlik, Krystyna Frankiewicz, Tomasz Kudelski, 

Rafał Brzeziński, Agnieszka Żołądź 

 

Radny Jan Pyż przedstawił wniosek mieszkańców os. Przylasek Rusiecki o 

zabezpieczenie przyjazdu kolejowego na ul. Rzepakowej. 

 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba poinformował, że w dniu 19 czerwca 2019 o 

godz. 9.00 odbędzie się spotkanie z MPK w sprawie kursowania linii 122, 422.  

 

Przewodniczący Stanisław Moryc podziękował Radnym zaangażowanie w 

przygotowanie DNI Nowej Huty. 
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6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XI sesję o godz. 18.45, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

 
Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 
 

 


